
 

Protokół 

z obrad LVIII Sesji Rady Gminy Gostynin 

z dnia 30 kwietnia 2024 r. 

 

 

Stan Rady Gminy  - 15 radnych 

Obecnych  - 11 radnych 

Lista obecności radnych w załączeniu. 

Zaproszeni i goście w/g listy obecności. 

 

W sesji udział wzięli: 

• Wójt Gminy – Edmund Zieliński 

• Zastępca Wójta – Paweł Goliszek 

• Sekretarz Gminy – Marzena Bulińska 

• Skarbnik Gminy – Patrycja Rosa 

• Kierownik GOPS – Magdalena Dołęga 

• Dyrektor GBP – Grażyna Staniszewska 

• Kierownik RI – Krzysztof Czerwiński 

 

Do punktu 1-go. 

Otwarcie Sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Otwarcia sesji o godz. 10.10 dokonała Przewodnicząca Rady Gminy Gostynin Renata Kędzierska, 

powitała Państwa Radnych, witam przedstawicieli Urzędu, Pana Wójta Edmunda Zielińskiego, Zastępcę 

Wójta Pana Pawła Goliszka, witam Panią Skarbnik Patrycję Rosę, Panią Sekretarz Panią Marzenę 

Bulińską, Panią kierownik GOPS Magdalenę Dołęgę, Dyrektor GBP w Solcu Panią Grażynę 

Staniszewską, witam Panów Informatyków i serdecznie witam Państwa Sołtysów na dzisiejszej sesji. 

Otwieram obrady sesji i stwierdzam ich prawomocność na podstawie listy obecności - 11 radnych 

obecnych. Czy do przedstawionego porządku obrad mają Państwo jakieś wnioski, uwagi? 

Wójt Gminy Gostynin Edmund Zieliński: Pani Przewodnicząca, Wysoka Rado; wnoszę o zdjęcie z 

porządku obrad dzisiejszej sesji pkt. 12, a mianowicie Podjęcie uchwały w sprawie: miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla części wsi Gorzewo, gmina Gostynin, w związku z tym że wczoraj 

znaleźliśmy pewne nieścisłości w zapisach tegoż całego planu który mogłyby skomplikować właścicielom 

niektórych działek możliwości przeznaczenia tych działek, potrzebujemy jeszcze trochę czasu na 

dopracowanie, wrócimy do tej uchwały myślę, że za jakiś miesiąc, półtora. 

Przewodnicząca Rady Gminy Gostynin Renata Kędzierska: dziękuję. Kto z Państwa Radnych  jest za 

usunięciem pkt 12? 

Radni ww. porządek obrad zaopiniowali pozytywnie 11 głosami za. 

Przewodnicząca Rady Gminy Gostynin Renata Kędzierska: przystąpimy wobec tego do przyjęcia porządku 

obrad bez pkt. 12. 

Radni porządek obrad po zmianach zaopiniowali pozytywnie 11 głosami za. 

 

Do punktu 2-go. 

Przewodnicząca Rady Gminy Gostynin Renata Kędzierska odczytała: Sprawozdanie Wójta                           

z działalności za okres międzysesyjny i z realizacji uchwał Rady Gminy Gostynin. 

Wójt Gminy Gostynin Edmund Zieliński: Pani Przewodnicząca, Wysoka Rado, Drodzy Goście! 

Niniejszym przedkładam sprawozdanie z działalności Wójta za okres międzysesyjny to jest od 5 marca 

2024r, do 29 kwietnia 2024r. 

W tym czasie odbyłem 6  spotkań poza Urzędem Gminy: 

- W dniu 09 marca uczestniczyłem na koncercie z okazji Dnia Kobiet w Domu Ludowym w Legardzie 

- W dniu 12 marca uczestniczyłem w 161 rocznicy bitwy Powstania Styczniowego 

- W dniu 22 marca uczestniczyłem w 30-leciu Związku Gmin Regionu Płockiego 



- W dniu 27 marca brałem udział w uroczystej Gali w związku z rozpoczęciem realizacji na Mazowszu 

6-ciu lat Programu „Fundusze Europejskie na Pomoc Żywnościową 2021-2027 

- W dniu 10 kwietnia uczestniczyłem w 14 Rocznicy Katastrofy Smoleńskiej oraz 84 Rocznicy Mordu 

Katyńskiego przy Krzyżu Katyńskim i Pomniku Smoleńskim 

- W dniu 26 kwietnia uczestniczyłem w uroczystym zakończeniu roku szkolnego klas maturalnych w 

Liceum Ogólnokształcącym im. Tadeusza Kościuszki w Gostyninie. 

 

Wydałem 38 zarządzenia Wójta. 

Lp. Nr 

zarządzenia 

Data wydania Treść zarządzenia 

1 41 05.03.2024r. W sprawie: dostosowania planu finansowego dochodów i 

wydatków Urzędu Gminy Gostynin na 2024r. 

2 42 05.03.2024r. W sprawie: zmiany planu finansowego dla wydzielonego rachunku 

dochodów z przeznaczeniem na wydatki na zadania zrealizowane 

ze środków z Funduszu Pomocy 

3 43 07.03.2024r. W sprawie: ogłoszenia wyników otwartego konkursu ofert na 

wsparcie realizacji zadań z zakresu sportu na terenie gminy 

Gostynin w roku 2024 

4 44 13.03.2024r. W sprawie: zastępowania dyrektora szkoły 

5 45 13.03.2024r. W sprawie: powołania komisji przetargowej 

6 46 14.03.2024r. W sprawie: przekazania informacji o wykonaniu planu finansowego 

rachunku środków Funduszu Przeciwdziałania COVID-19 Gminy 

Gostynin za 2023 rok 

7 47 14.03.2024r. W sprawie: przekazania informacji o wykonaniu planu finansowego 

rachunku środków Funduszu Pomocy w celu finansowania lub 

dofinansowania realizacji zadań na rzecz pomocy obywatelom 

Ukrainy Gminy Gostynin za 2023 rok 

8 48 15.03.2024r. W sprawie: powołania komisji przetargowej 

9 49 18.03.2024r. W sprawie: powołania komisji konkursowej do przeprowadzenia 

konkursu na kandydata na stanowisko dyrektora Szkoły 

Podstawowej im. Orła Białego w Białotarsku dla której organem 

prowadzącym jest Gmina Gostynin 

10 50 18.03.2024r. W sprawie: powołania komisji konkursowej do przeprowadzenia 

konkursu na kandydata na stanowisko dyrektora Szkoły 

Podstawowej im. Marii Kownackiej w Sokołowie dla której organem 

prowadzącym jest Gmina Gostynin 

 11 51 18.03.2024r. W sprawie: powołania komisji konkursowej do przeprowadzenia 

konkursu na kandydata na stanowisko dyrektora Szkoły 

Podstawowej im. Powstańców Styczniowych w Zwoleniu dla której 

organem prowadzącym jest Gmina Gostynin 

12 52 18.03.2024r. W sprawie: ogłoszenia naboru na wolne stanowisko urzędnicze w 

Urzędzie Gminy Gostynin 

13 53 20.03.2024r. W sprawie: ogłoszenia naboru na wolne stanowisko urzędnicze w 

Urzędzie Gminy Gostynin 

14 54 25.03.2024r. W sprawie: uchylenia zarządzenia Nr 17/2024 Wójta Gminy 

Gostynin z dnia 30 stycznia 2024r. W sprawie ogłoszenia II 

przetargu ustnego nieograniczonego i powołania Komisji 

Przetargowej 



15 55 28.03.2024r. W sprawie: zmiany planu finansowego dla wydzielonego rachunku 

dochodów z przeznaczeniem na wydatki na zadania realizowane 

ze środków z Funduszu Pomocy 

16 56 28.03.2024r. W sprawie: włączenia obiektu- zespołu budynków dawnego 

Ośrodka Wypoczynkowego „Lucień”, położonego w m. Miałkówek, 

na działce o nr ewid. 116 obręb Miałkówek, gm. Gostynin do 

Gminnej Ewidencji Zabytków Gminy Gostynin 

17 57 28.03.2024r. W sprawie: wprowadzenia zmian w budżecie gminy na 2024 rok 

18 58 28.03.2024r. W sprawie: dostosowania planu finansowego dochodów i 

wydatków Urzędu Gminy Gostynin na 2024 rok. 

19 59 28.03.2024r. W sprawie: upoważnienia pani Katarzyny Tomczak do załatwienia 

w imieniu Wójta Gminy Gostynin indywidualnych spraw z zakresu 

administracji publicznej 

20 60 05.04.2024r. W sprawie: wprowadzenia zmian w budżecie gminy na 2024 rok 

21 61 05.04.2024r. W sprawie: dostosowania planu finansowego dochodów I 

wydatków  Urzędu Gminy Gostynin na 2024r. 

22 62 08.04.2024r. W sprawie: zmiany zarządzenia Nr 49/2024 Wójta Gminy Gostynin 

z dnia 18 marca 2024r. W sprawie powołania komisji konkursowej 

do przeprowadzenia konkursu na kandydata na stanowisko 

dyrektora Szkoły Podstawowej im. Orła Białego w Białotarsku dla 

której organem prowadzącym jest Gmina Gostynin 

23 63 08.04.2024r. W sprawie: zmiany zarządzenia Nr 50/2024 Wójta Gminy Gostynin 

z dnia 18 marca 2024r. W sprawie powołania komisji konkursowej 

do przeprowadzenia konkursu na kandydata na stanowisko 

dyrektora Szkoły Podstawowej im. Marii Kownackiej w Sokołowie 

dla której organem prowadzącym jest Gmina Gostynin 

24 64 08.04.2024r. W sprawie: ogłoszenia naboru na wolne stanowisko urzędnicze w 

Urzędzie Gminy Gostynin 

25 65 08.04.2024r. W sprawie: zmiany zarządzenia Nr 51/2024 Wójta Gminy Gostynin 

z dnia 18 marca 2024r. W sprawie powołania komisji konkursowej 

do przeprowadzenia konkursu na kandydata na stanowisko 

dyrektora Szkoły Podstawowej im. Powstańców Styczniowych w 

Zwoleniu dla której organem prowadzącym jest Gmina Gostynin 

26 66 10.04.2024r. W sprawie: określenia wzoru karty do głosowania w głosowaniu 

tajnym wyłaniającym kandydata na stanowisko dyrektora szkoły w 

konkursie ogłoszonym przez Wójta Gminy Gostynin 

27 67 10.04.2024r. W sprawie: określenia wzoru karty do głosowania w głosowaniu 

tajnym wyłaniającym kandydata na stanowisko dyrektora szkoły w 

konkursie ogłoszonym przez Wójta Gminy Gostynin 

28 68 10.04.2024r. W sprawie: określenia wzoru karty do głosowania w głosowaniu 

tajnym wyłaniającym kandydata na stanowisko dyrektora szkoły w 

konkursie ogłoszonym przez Wójta Gminy Gostynin 

29 69 15.04.2024r. W sprawie: zatwierdzenia konkursu na kandydata na stanowisko 

dyrektora Szkoły Podstawowej im. Orła Białego w Białotarsku 

30 70 15.04.2024r. W sprawie: zatwierdzenia konkursu na kandydata na stanowisko 

dyrektora Szkoły Podstawowej im. Marii Kownackiej w Sokołowie 

31 71 15.04.2024r. W sprawie: zatwierdzenia konkursu na kandydata na stanowisko 

dyrektora Szkoły Podstawowej im. Powstańców Styczniowych w 

Zwoleniu 

32 72 15.04.2024r. W sprawie: powierzenia stanowiska Dyrektora Szkoły Podstawowej 

im. Orła Białego w Białotarsku 



33 73 17.04.2024r. W sprawie: powierzenia stanowiska Dyrektora Szkoły Podstawowej 

im. Marii Kownackiej w Sokołowie 

34 74 17.04.2024r. W sprawie: powierzenia stanowiska Dyrektora Szkoły Podstawowej 

im. Powstańców Styczniowych w Zwoleniu 

35 75 17.04.2024r. W sprawie: zamknięcia Urzędu Gminy Gostynin w dniu 2 maja 

2024r. 

36 76 19.04.2024r. W sprawie: wprowadzenia zmian w budżecie gminy na 2024 rok. 

37 77 19.04.204r. W sprawie: dostosowania planu finansowego dochodów i 

wydatków Urzędu Gminy Gostynin za 2024 r. 

38 78 19.04.204r. W sprawie: zmiany planu finansowego dla wydzielonego rachunku 

dochodów z przeznaczeniem na wydatki na zadania zrealizowane 

ze środków z Funduszu Pracy. 

 

I. W zakresie Referatu Finansowego. 

1. Wydano 47 zaświadczenia i 14 informacji w sprawie posiadania gruntów, dochodowości oraz 

niezaleganiu w podatkach.  

2. Wprowadzono 294 zawiadomienia o zmianach w danych ewidencji gruntów. 

3. Wydano 84 decyzji w sprawie zmiany wymiaru podatków na rok 2023.  

4. Wydano 3 decyzje, w tym: 2 szt. w sprawie umorzenia zaległości podatkowej w łącznej kwocie 6 

027,00 zł  oraz 1 szt. w sprawie rozłożenia na raty należności 9 706,00 zł i umorzenia odsetek w 

wysokości 2 416,00 zł.  

5. Zaksięgowano 3 203 szt. wpłat w podatku od nieruchomości, rolnym i leśnym od osób fizycznych i 

prawnych.    

6. Rozliczono 56 sołtysów na łączna kwotę 215 004,99 zł.  

7. Przyjęto, rozliczono i wydano decyzje dla 610 wniosków w sprawie zwrotu podatku akcyzowego 

zawartego w cenie oleju napędowego wykorzystywanego do produkcji rolniczej na kwotę do wypłaty dla 

rolników 905 889,32 zł.   

 

W zakresie spraw oświatowych: 

1. W dniach od 15 do 21 marca zostały wypłacone nauczycielom wyrównanie wynagrodzenia od                 

1 stycznia na podstawie rozporządzenia Ministra Edukacji z dnia 19 lutego 2024 r. zmieniające 

rozporządzenie w sprawie wysokości minimalnych stawek wynagrodzenia zasadniczego nauczycieli, 

ogólnych warunków przyznawania dodatków do wynagrodzenia zasadniczego oraz wynagradzania za 

pracę w dniu wolnym od pracy (Dz. U. poz. 234).  

2. Z dniem 9 kwietnia 2024 r. podpisano umowę z Mazowieckim Kuratorem Oświaty w Warszawie dot. 

udzielenia dotacji celowej na realizację programu wieloletniego pod nazwą „Narodowy Program 

Rozwoju Czytelnictwa 2.0. na lata 2021-2025”. Wsparcie otrzymała Szkoła Podstawowa im. 

Władysława Broniewskiego w Lucieniu oraz Punkt Przedszkolny w Szkole Podstawowej im. Władysława 

Broniewskiego w Lucieniu w kwocie 5.500,00; wkład 1.375,00.  

3. W dniu 23 kwietnia przesłano do Kuratorium Oświaty w Warszawie wniosek o udzielenie wsparcia 

finansowego w 2024 r. na realizację zadania w ramach modułu 3 wieloletniego rządowego programu 

„Posiłek w szkole i w domu ”. O wsparcie wnioskowały: Szkoła Podstawowa im. Bohaterów 1 grudnia w 

Emilianowie, Szkoła Podstawowa im. Marii Kownackiej w Sokołowie, Szkoła Podstawowa w 

Teodorowie, Szkoła Podstawowa im. Powstańców Styczniowych w Zwoleniu. Wnioskowana kwota 

dofinansowania 66.400,00 zł.; wkład 16.600,00 zł. 

4. W dniu 23 kwietnia został złożony za pośrednictwem odpowiedniego formularza aplikacyjnego w SIO 

wniosek o udział Szkoły Podstawowej im. Władysława Broniewskiego w Lucieniu w przedsięwzięciu dot. 

szkoleń uczniów z zakresu bezpieczeństwa i obronności pn. „Edukacja z Wojskiem”.  

5. W dniu 25 kwietnia przekazano do Kuratorium Oświaty w Warszawie Delegatury w Płocku wnioski o 

wydanie opinii dotyczącej zgodności arkusza organizacji na rok szkolny 2024/2025 z przepisami prawa 

oświatowego Szkoły Podstawowej im. Orła Białego w Białotarsku, Szkoły Podstawowej im. Bohaterów 



1 grudnia 1939 r. w Emilianowie, Szkoły Podstawowej im. Władysława Broniewskiego w Lucieniu, 

Szkoły Podstawowej im. Marszałka Józefa Piłsudskiego w Sierakówku, Szkoły Podstawowej im. Marii 

Kownackiej w Sokołowie, Szkoły Podstawowej im. Władysława Stanisława Reymonta w Solcu, Szkoły 

Podstawowej w Teodorowie, Szkoły Podstawowej im. Powstańców Styczniowych w Zwoleniu. 

6. W okresie sprawozdawczym zatwierdzono aneks do arkusza organizacyjnego dla Szkoły 

Podstawowej im. Władysława Broniewskiego w Lucieniu, Szkoły Podstawowej im. Marszałka Józefa 

Piłsudskiego w Sierakówku, Szkoły Podstawowej im. Władysława Stanisława Reymonta w Solcu. 

Aneksy do arkusza organizacyjnego zostały wprowadzone ze względu na przydział godzin 

nauczycielom w związku z nieobecnością nauczania przedmiotu oraz w związku z orzeczeniami o 

potrzebie kształcenia specjalnego i indywidualnego nauczania. 

7. Na bieżąco załatwiane są sprawy związane z funkcjonowaniem i działalnością szkół  

z terenu Gminy Gostynin. 

 

II. W zakresie zagospodarowania przestrzennego 

1. Wydano 36 decyzji o warunkach zabudowy,  89 projektów decyzji jest w uzgodnieniach. 

2. Wydano 6 decyzji o ustaleniu lokalizacji inwestycji celu publicznego, 5 projektów decyzji jest w 

uzgodnieniach. 

3. Wydano 9 decyzji zmieniających warunki zabudowy. 

4. Wydano 11 decyzji o przeniesieniu decyzji o warunkach zabudowy. 

5. Wydano 8 zaświadczeń o przeznaczeniu gruntów w miejscowych planach zagospodarowania 

przestrzennego. 

6. Wydano 88 zaświadczeń o braku miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego. 

7. Wydano 1 zaświadczenie o przeznaczeniu gruntów w studium uwarunkowań 

i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Gostynin. 

8. Wydano 17 postanowień o zgodności projektu podziału nieruchomości z miejscowym planem 

zagospodarowania przestrzennego lub z przepisami odrębnymi. 

9. Wydano 2 wypisy i wyrysy z miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego. 

10. Wydano 3 decyzje o środowiskowych uwarunkowaniach zgody na realizację przedsięwzięcia. 

11. Wpłynęły 3 wnioski o wydanie decyzji o środowiskowych uwarunkowaniach zgody na realizację 

przedsięwzięcia. 

 

III. W zakresie Referatu Geodezji, Gospodarki Gruntami i Rolnictwa  

1. Wpłynęły 22 wnioski o dokonanie podziału nieruchomości i 1 wniosek o dokonanie rozgraniczenia 

nieruchomości. 

2. Wydano 19 decyzji zatwierdzających podział nieruchomości.  

3. Wydano 1 decyzję  o rozgraniczeniu nieruchomości położonych w m. Stanisławów Skrzański. 

4. Wpłynęły 3 wnioski w sprawie możliwości naruszenia stosunków wodnych. 

5. Wydano 23 zawiadomienia o ustaleniu numeru porządkowego budynku. 

6. Wydano 1 informację o nadanym numerze porządkowym budynku. 

7. Wydano 8 oświadczeń o pracy w gospodarstwie rolnym. 

8. Wydano 6 postanowień odmawiających wydania zaświadczenia potwierdzającego okresy pracy w 

gospodarstwie rolnym. 

9. Wystąpiono z 6 wnioskami o wydanie decyzji stwierdzających nabycie z mocy praca gruntów zajętych 

pod drogi publiczne.  

10. Nabyto z mocy prawa nieodpłatnie działkę o nr ewid 68/1 w miejscowości Osiny. 

11. Nabyto działkę o nr ewid. 378 położoną w m. Gostynin przy ul. Bierzewickiej, działki 194/40 i 194/42 

w m. Mysłownia Nowa oraz 219/3, 225/2, 227/2 w m. Józefków. 

12. Sprzedano działki o nr ewid. 19/24 i 339/5 w m. Strzałki, 163/5, 163/6 i 163/7 w m. Sierakówek oraz 

192/3 w m. Bierzewice.  

13. Zawarto 2 umowy najmu na lokale mieszkalne. 

14. Dokonano 37 oględzin drzew zgłoszonych do usunięcia na gruntach osób fizycznych. 

15. Dokonano 1 oględzin drzew zgłoszonych do usunięcia przez OSP Rębów i wydano decyzję 

zezwalającą na ich usunięcie. 



16. Dokonano 1 oględzin drzew zgłoszonych do usunięcia przez Parafię Rzymskokatolickiej p.w. św. 

Anny w Sokołowie i wydano decyzję zezwalającą na ich usunięcie. 

17. Dokonano 1 oględzin drzew zgłoszonych do usunięcia przez Nasz Nowy Dom w Ruszkowie i 

wydano decyzję zezwalającą na ich usunięcie. 

18. Wydano 3 decyzje zmieniające decyzje zezwalające na usuniecie drzew w zakresie terminu ich 

obowiązywania. 

19. Wydano 1 decyzję umarzającą w całości postępowanie w sprawie usunięcia drzew z uwagi na 

wycofanie wniosku przez wnioskodawcę.  

20. Wydano 1 postanowienie nakładające obowiązek uzupełnienia zgłoszenia dot. zamiaru usunięcia 

drzew przez osobę fizyczną.   

21. Wysłano 2 wezwania do uzupełnienia wniosków o wydanie zezwoleń na usunięcia drzew z uwagi 

na braki formalne.   

22. Wydano 1 decyzję wnoszącą sprzeciw do zgłoszenia zamiaru usunięcia drzew dla osoby fizycznej  

z uwagi na nieuzupełnienie braków formalnych. 

23. Wydano 1 postanowienie odmawiające wszczęcia postępowania w sprawie rozłożenia kary 

pieniężnej na raty za usunięcie drzew bez dokonania zgłoszenia dla osoby fizycznej. 

24. Udzielono odpowiedzi na 1 wniosek o udostępnienie informacji publicznej. 

25. Przyjęto 2 wnioski o zmianę przeznaczenia środków funduszu sołeckiego na rok 2024. 

 

IV. Inwestycje  

I. Zamówienia publiczne 

1. Podpisane zostały umowy  na zadanie pn. „Modernizacja dróg gminnych na terenie Gminy Gostynin” 

z Wykonawcą BMB Budownictwo Sp. zo.o. Sp. komandytowa , 09-500 Gostynin w tym: 

Remont drogi w m. Bierzewice – wartość umowy – 86 100,00zł; 

Remont drogi w m. Zaborów Nowy – Niecki wartość umowy – 110 700,00 zł; 

Remont drogi w m. Bolesławów – wartość umowy – 159 900,00 zł; 

Przebudowa drogi w m. Marianów Sierakowski – Sieraków- wartość umowy – 369 000,00 zł; 

Przebudowa drogi w m. Rogożewek- wartość umowy – 147 600,00 zł; 

Remont drogi w m. Miałkówek – wartość umowy – 73 800,00 zł; 

Przebudowa drogi w m. Nagodów- wartość umowy – 61 500,00 zł; 

Przebudowa drogi w m. Zwoleń – wartość umowy -282 900,00 zł; 

Przebudowa drogi w m. Sierakówek – wartość umowy – 356 700,00 zł. 

2. Podpisano umowę na zakup i dostawę kruszywa z przeznaczeniem do wbudowania w drogi gminne 

z Wykonawcą: DAN- POL  ……………………. 09-410 Płock- wartość umowy 252 720,72 zł. 

3. Wszczęte zostało postępowanie o udzielenie zamówienia publicznego w trybie przetargu 

nieograniczonego na zakup średniego samochodu ratowniczo – gaśniczego wraz z wyposażeniem dla 

Ochotniczej Straży Pożarnej w Solcu. 

II. Inwestycje realizowane w ramach budżetu i funduszy sołeckich 

1. Zakończono realizację zadania inwestycyjnego pn.: „Rozbudowa budynku OSP Lucień o garaż dla 

samochodu bojowego na działce 17/6 OSP Lucień w celu zapewnienia gotowości bojowej (działka 

będąca własnością gminy)” 

2. Rozpoczęto roboty budowlane na zadaniu pn.: „Budowa świetlicy wiejskiej, boiska sportowego oraz 

placu zabaw wraz z niezbędną infrastrukturą w miejscowości Belno” w ramach realizacji inwestycji 

„Budowa i modernizacja infrastruktury społecznej” 

3. Zakończono roboty budowlane w ramach realizacji inwestycji pn.: „Rozbudowa Szkoły Podstawowej 

w Emilianowie- zwiększenie i poprawa dostępności usług edukacyjnych” 

4. Podpisano umowę na opracowanie dokumentacji projektowej w ramach realizacji inwestycji pn. : 

„Modernizacja garażu w zakresie bramy garażowej z opracowaniem dokumentacji projektowej – OSP 

Sokołów (budynek będący własnością gminy)” 

5. Wykonano zabiegi pielęgnacyjno- agrotechniczne murawy boiska gminnego w m. Lucień 

6. Wykonano prace remontowo- budowlane w gminnych lokalach mieszkalnych w miejscowościach: 

Leśniewie, Józefków, Lucień. Sokołów, Belno. 

Wykonawca robót budowlanych – Gminny Zakład Komunalny. 



III. Inwestycje wodno-kanalizacyjne 

1. Złożono rozliczenie umowy o warunkowym umorzeniu pożyczki z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony 

Środowiska i Gospodarki Wodnej w Warszawie zaciągniętej na realizację zadania pn. Budowa sieci 

kanalizacji sanitarnej w m. Sokołów. Kwota  umorzenia – 141 600,00 zł. 

2. Podpisano umowę o warunkowym umorzeniu pożyczki z Wojewódzkim Funduszem Ochrony 

Środowiska i Gospodarki Wodnej w Warszawie zaciągniętej na realizację zadania pn. Budowa 

kanalizacji sanitarnej w m. Zaborów Stary. Kwota umorzenia – 160 000,00 zł. 

3. Zrealizowano zadanie pn. Rozbudowa sieci wodociągowej w m. Marianów Lucieński. Wykonawca 

robót budowlanych – Gminny Zakład Komunalny. 

4. Wpłynęły opracowane przez właścicieli działek, dokumentacje projektowe na rozbudowę sieci 

wodociągowej w miejscowościach Antoninów oraz Osiny (łączna długość zaprojektowanej sieci 

wodociągowej ok. 700 mb). 

IV. Inwestycje drogowe (realizowane w ramach budżetu i funduszy sołeckich) 

1. Przebudowa drogi nr 140215W w m. Budy Kozickie - wykonano odcinek drogi o długości 250,0 m. 

Trwają prace wykończeniowe związane wykonaniem poboczy, zjazdów  i umocnienia skarp przepustu 

przy skrzyżowaniu z droga powiatową. 

Termin zakończenia 30.04.2024r. 

2. Przebudowa drogi nr 140214W w m. Krzywie - wykonano odcinek o długości 277,0 m (230 m + 

dodatkowo 47 m). Termin zakończenia 30.04.2024r. 

3. Przebudowa drogi wewnętrznej w m. Emilianów - długość odcinka 300,00m. Trwają prace związane 

z wykonaniem podbudowy. Planowany termin wykonania nawierzchni  - 29.04.2024 r. 

4. Dokonano zmian w stałej organizacji ruchu na drodze Gorzewo –Klusek. Zmiana dot. wprowadzenia 

progu zwalniającego i jego oznakowania w pobliżu ośrodka „La Playa” w m. Klusek . 

5. Wykonano oznakowanie  – skrzyżowania drogi gminnej nr 140213W z droga powiatową 1404W w m. 

Teodorów ( przy szkole). 

6. Oznakowano drogę gminną nr 140233W odcinek Mysłownia Nowa –  Bielawy. 

V. Inne działania Referatu Rozwoju Gospodarczego 

1. Wydano 6 warunków na umieszczenie urządzenia obcego w pasie drogowym; 

2. Wydano 3 decyzje na umieszczenie urządzenia obcego w pasie drogowym; 

3.Wydano 3 decyzje na zajęcie pasa drogowego w celu prowadzenia robót; 

4. Podpisano 10 umów dzierżawy w związku z umieszczeniem urządzenia obcego w pasie drogowym; 

5. Podpisano 10 umów dzierżawy na umieszczenie urządzenia obcego; 

6. Wydano 1 decyzję na lokalizację zjazdu; 

7. Wydano 2 decyzje na przebudowę istniejącego zjazdu. 

8. W ramach funduszu rozwoju przewozów autobusowych prowadzona jest współpraca, kontrola 

wykonywania usługi dowozu mieszkańców Gminy Gostynin. 

 

V. W zakresie Referatu Spraw Obywatelskich, samodzielnego stanowiska ds. Obrony Cywilnej 

• Wpłynęło 30 wniosków dotyczących wpisu, zmiany, zawieszenia lub wykreślenia w Centralnej 

Ewidencji Działalności Gospodarczej. 

• Przyjęto 8 wniosków dotyczących zastrzeżenia nr pesel. 

• Wydano 3 decyzje administracyjne dotyczące wymeldowania z pobytu stałego 

Zdarzenia w ewidencji ludności  

• urodzeń  – 7 

• zgonów – 23 

• zameldowań na pobyt stały – 59 

• zameldowań na pobyt czasowy – 5 

• wymeldowania z pobytu stałego – 57 

• wymeldowania z pobytu czasowego – 1  

• wydanych zaświadczeń dot. zameldowań – 39 

• udostępnienie danych osobowych – 27 

dowody osobiste  

• przyjęcie wniosków dowodowych – 136 



• wydanie dowodu osobistego – 148 

• unieważnionych  dowodów – 147 

Gminna Komisja Rozwiązywania Problemów Alkoholowych  

Dnia 25 marca odbyło się  posiedzenie Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych. 

Rozpatrzono ogółem 6 wniosków w przedmiocie uzależnienie od alkoholu. 

Pozytywnie zaopiniowano 3 wnioski o wydanie zezwolenia na sprzedaż napojów alkoholowych 

Wydano 6 decyzji zezwalających na sprzedaż napojów alkoholowych 

Dnia 22 kwietnia odbyło się kolejne posiedzenie Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych w Gostyninie. 

Rozpatrzono 4 wnioski w przedmiocie uzależnienie od alkoholu. 

Pozytywnie zaopiniowano 1 wniosek o wydanie zezwolenia na sprzedaż i podawanie napojów 

alkoholowych. 

Wydano 1 decyzję zezwalającą na sprzedaż i podawanie napojów alkoholowych. 

Opracowano i uzgodniono z Wojewodą Mazowieckim „Plan operacyjny funkcjonowania Gminy Gostynin 

w warunkach zewnętrznego zagrożenia bezpieczeństwa państwa i w czasie wojny”. 

W dniach 8-9-10 kwietnia odbyła się kwalifikacja wojskowa, na którą wezwano 83 przedpoborowych. 

Dnia 27 kwietnia odbył się Jubileusz 50-lecia pożycia małżeńskiego tzw. Złote Gody. Na uroczystość tę 

zaproszono 17 par małżeńskich z terenu gminy Gostynin wraz z rodzinami. Jubilatom wręczono 

odznaczenia państwowe w postaci medali. 

 

VI. W zakresie Promocji i Funduszy Pomocowych 

Otrzymano wsparcie i podpisano umowy w ramach Programów: 

• Modernizacja drogi dojazdowej do gruntów rolnych w miejscowości Gulewo w ramach naboru: Dotacje 

z budżetu Województwa Mazowieckiego na zadania określone w ustawie o ochronie gruntów rolnych i 

leśnych. Dofinansowanie w wysokości 155 000 zł. 

• Uzupełniono dokumentację potrzebą do podpisania umowy na dofinansowanie ze środków 

Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg w roku 2024 na zadanie „Rozbudowa drogi gminnej w m. Budy 

Kozickie”. Podpisanie umowy w miesiącu maju. 

• Złożono Raport miesięczny dotyczący stanu zaawansowania realizacji zadania w ramach „Rządowego 

Funduszu Rozwoju Dróg”. 

• Przygotowanie dokumentacji oraz złożenia wniosku z programu modernizacji kompleksów sportowych 

'Orlik' 2024 na zadanie Remont boiska wielofunkcyjnego wybudowanego w ramach programu "Moje 

Boisko - Orlik 2012" przy Szkole Podstawowej w Sierakówku. 

• Przygotowanie dokumentacji do programu „Sportowa Polska – program rozwoju lokalnej infrastruktury 

sportowej – edycja 2024”. Zadania obejmować będą remont sal gimnastycznych w Lucieniu i Białotarsku 

oraz budowę Sali w SP Solec. 

• Przygotowanie i udzielenie informacji dla Mazowieckiego Urzędu Wojewódzkiego na temat inwestycji 

zrealizowanych dzięki wsparciu Unii Europejskiej. 

• W trakcie podpisanie umowy na dofinansowanie w ramach projektu grantowego pn. „Cyberbezpieczny 

Samorząd dla Gminy Gostynin”. 

• Zorganizowano obchody 161. Rocznicy Bitwy Powstania Styczniowego  w Gaśnem. 

• Bieżąca publikacja aktualności i wydarzeń gminnych na stronie internetowej gminy; 

• Ewidencja innych obiektów świadczących usługi hotelarskie, obiektu nie będącego obiektem 

hotelarskim /gospodarstwo agroturystyczne). 

• Bieżące monitorowanie programów pomocowych. 

 

VII. W zakresie Referatu Gospodarki Odpadami 

• Wpłynęło 112 deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi, (w tym 29  

pierwszych, 40 zmieniających,  6 rekreacji, 16 zerujących, 4 korekty); 

• Wysłano 29 zawiadomień z informacją o numerze rachunku bankowego po złożeniu przez właściciela 

nieruchomości pierwszej deklaracji; 

• Wpłynęło 98 zgłoszeń do ewidencji zbiorników bezodpływowych i przydomowych oczyszczalni 

ścieków; 



• Wpłynęły 982 zgłoszenia do odbioru odpadów wielkogabarytowych. Łącznie wpłynęło 1149 zgłoszeń.  

• Wpłynęły 2 zgłoszenia dotyczące pozostawienia odpadów w miejscach do tego nie przeznaczonych. 

Wezwano właścicieli nieruchomości do uprzątnięcia odpadów.  

• Przyjęto i wprowadzono do Centralnej Ewidencji Emisyjności budynków 11 deklaracji  dotyczących 

źródeł ciepła  i źródeł spalania paliw. 

• Przyjęto  1 oświadczenie w związku ze zmianą deklaracji CEEB. 

• Przyjęto od właścicieli nieruchomości niezamieszkałych (podmiotów gospodarczych prowadzących 

działalność gospodarczą) nie objętych systemem gospodarowania odpadami przez gminę: 

- 36 dowodów uiszczenia opłaty za odbiór odpadów pochodzących z prowadzonej działalności, 

(Obowiązek kontroli wynika z art. 6 ust. 5a ustawy o utrzymaniu czystości i porządku w gminach, Dz. U. 

2024 poz. 399);   

• Wpłynęły 2 wnioski o udzielenie ulgi w opłacie, w ramach wszczętego  postepowania wysłano: 

- 1 wezwanie do złożenia oświadczenia o sytuacji majątkowej i uzyskiwanych dochodach po czym 

Wnioskodawca spłacił zadłużenie w całości. Sporządzono decyzję o umorzeniu postępowania. 

-  1 postanowienie  

• Wpłynęły 3 wnioski  o przeksięgowanie wpłaty; 

• Zaksięgowano 4 365  wpłat za odpady komunalne na łączną kwotę 640 793,39 zł; 

• W związku z prowadzoną egzekucją zaległości wystawiono: 

*  152 upomnienia na łączną kwotę  99 805,05 zł; 

*  4 tytuły wykonawcze na łączną kwotę 13 912,28 zł; 

• Wygenerowano i wydano 265  kompletów kodów kreskowych do identyfikacji worków na odpady 

komunalne dla właścicieli nieruchomości z terenu Gminy Gostynin; 

• Wysłano  do Wykonawcy 24 zgłoszenia: 21 dotyczących  wstawienia bądź zabrania pojemników 

mieszkańcom, oraz 3 dotyczące  braku odbioru odpadów.  

• Przeprowadzono w urzędzie 590 kontroli właścicieli nieruchomości w zakresie posiadania umowy i 

dowodów potwierdzających odbiór nieczystości ciekłych lub osadów z osadników instalacji 

przydomowych. Z każdej kontroli sporządzono protokół dla każdej ze stron.  

• Sporządzono  roczną analizę stanu gospodarki odpadami komunalnymi na terenie Gminy Gostynin za 

2023 r., którą zgodnie z art. 9tb ustawy z dnia 13 września  1996 r. o utrzymaniu czystości i porządku w 

gminach sporządza się do 30 kwietnia za poprzedni rok kalendarzowy, podlega ona również 

publicznemu udostępnieniu na stronie podmiotowej Biuletynu Informacji Publicznej urzędu gminy.  

• Sporządzono przez portal sprawozdawczy GUS sprawozdanie SG-01 statystyka gminy, gospodarka 

mieszkaniowa i komunalna z zakresu odpadów komunalnych, nieczystości ciekłych oraz kosztów 

systemu gospodarki odpadami.  

• Sporządzono sprawozdanie finansowe za 1 kwartał 2024 roku z zakresu należności i dochodów 

systemu gospodarki odpadami na potrzeby sprawozdawczości budżetowej.  

• Sporządzono sprawozdanie z gospodarowania nieczystościami. Sprawozdanie wójt gminy 

obowiązany jest przekazać właściwemu inspektorowi ochrony środowiska i właściwemu dyrektorowi 

regionalnego zarządu gospodarki wodnej Państwowego Gospodarstwa Wodnego Wody Polskie 

corocznie do 30 kwietnia za poprzedni rok kalendarzowy.  

• Na podstawie złożonych 12 sprawozdań od podmiotów wpisanych do Rejestru Działalności 

Regulowanej prowadzących działalność w zakresie odbioru odpadów komunalnych z terenu Gminy 

Gostynin, sporządzono sprawozdanie Wójta Gminy Gostynin z realizacji zadań z zakresu 

gospodarowania odpadami komunalnymi za 2023 rok, składane corocznie do Marszałka Województwa 

Mazowieckiego.  

Gmina Gostynin osiągnęła poziom przygotowania do ponownego użycia i recyklingu następujących 

frakcji odpadów komunalnych: papieru, metali, tworzyw sztucznych i szkła - 35,36%. W związku z 

powyższym Gmina Gostynin osiągnęła w 2023 roku wymagany poziom przygotowania do ponownego 

użycia i recyklingu ww. odpadów komunalnych, który wg. ustawy z dnia 13 września 1996 r. o utrzymaniu 

czystości i porządku w gminach, wynosi co najmniej 35% wagowo – za rok 2023.  

• Sporządzono i przesłano do Wykonawcy comiesięczne zestawienie z wykazem nieruchomości z 

których należy odebrać odpady komunalne. 



• Ilość odebranych odpadów od właścicieli nieruchomości zamieszkałych oraz rekreacyjno-

wypoczynkowych w miesiącu lutym wynosi  – 197,44 Mg,  

• Ilość odebranych odpadów od właścicieli nieruchomości zamieszkałych oraz rekreacyjno-

wypoczynkowych w miesiącu marcu wynosi  – 213,54 Mg,  

• Dokonano rozliczenia usługi odbioru odpadów za miesiąc luty i marzec 2024 r. i wysłano Wykonawcy 

informację o kwocie należnej, za miesiąc luty na kwotę  206 467,27 zł brutto, oraz za miesiąc marzec 

223 204,03 zł brutto. 

W zakresie Punktu konsultacyjnego „Czyste Powietrze”: 

- udzielono mieszkańcom z terenu Gminy Gostynin 30 konsultacji w zakresie otrzymania dotacji na 

wymianę kopciucha z Programu „ Czyste Powietrze” oraz rozdano 30 ulotek informacyjnych. 

- za pośrednictwem puntu konsultacyjnego złożono: 

- 13 wniosków o dofinansowanie na wymianę źródła ciepła w ramach programu czyste powietrze,              

7 wniosków o płatności  

• Przyjęto 6 zgłoszeń dotyczących bezdomnych, rannych oraz padłych zwierząt. 

• Na bieżąco w referacie  odbywa się bezpośrednia obsługa interesantów. 

 

VIII. W zakresie Głównego Specjalisty ds. Inwestycji 

1. Wykonanie odbiorów końcowych i oddanie do użytkowania: Budowy sieci kanalizacji sanitarnej w 

miejscowościach: Gorzewo, Bierzewice i Belno-Sokołów oraz modernizacji oczyszczalni ścieków w 

miejscowościach: Lucień i Białotarsk w ramach zadania pn.: „Budowa i przebudowa infrastruktury 

kanalizacji sanitarnej na terenie Gminy Gostynin” 

2. Przygotowywanie specyfikacji przetargowej na potrzeby realizacji następujących zadań: 

1) Przebudowa dróg gminnych w miejscowościach Jastrzębia, Belno, Pomarzanki i Osiny -

dofinasowanego z programu: Program Inwestycji Strategicznych Polski Ład 

2) Przebudowa i rozbudowa stacji uzdatniania wody w m. Krzywie i w m. Kozice - dofinasowanego z 

programu: Program Inwestycji Strategicznych Polski Ład 

3. Koordynacja działań związanych z realizacją przedsięwzięcia pn.: „Budowa kanalizacji sanitarnej w 

m. Klusek – Białe” – opracowanie dokumentacji projektowej. 

4. Koordynacja działań związanych z realizacją przedsięwzięcia pn.: „Modernizacja stacji uzdatniania 

wody w m. Lucień” – opracowanie dokumentacji projektowej. 

5. Przygotowanie zapytania ofertowego i koordynacja działań związanych z realizacją przedsięwzięcia 

pn.: „Modernizacja stacji uzdatniania wody w m. Leśniewice” – opracowanie dokumentacji projektowej. 

 

IX. W zakresie Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej 

1. Przyjęto 54  zgłoszeń o pomoc w formie zasiłków okresowych, wydano 54 decyzje. 

2. Przyjęto 38 zgłoszeń o pomoc w formie świadczenia rzeczowego i świadczenia pieniężnego na 

żywność oraz wydano  38 decyzji. 

3. Przyjęto 5  zgłoszeń o pomoc w formie gorącego posiłku w szkole. 

4. Przyjęto 2 zgłoszenia o pomoc w formie zasiłku stałego. 

5. Przeprowadzono weryfikację 8 zasiłków stałych. 

6. Wydano 16 wniosków ze skierowaniem na orzeczenie Powiatowej Komisji ds. orzekania o 

niepełnosprawności. 

7. Wydano 14  zaświadczeń  o korzystaniu z pomocy społecznej. 

8. Wysłano 17 pism do policji oraz 9 do sądu. 

9. Udzielono 3 porad prawnych. 

10. Odbyło się 1 posiedzenie zespołu interdyscyplinarnego związane z procedurą niebieskiej karty. 

11. Odbyło się 24 grup diagnostyczno-pomocowych związanych z procedurą niebieskiej karty. 

12. Na terenie Gminy Gostynin objęto procedurą niebieskiej karty 16 rodzin. 

13. Wydano 11 decyzji zmieniających odpłatność za pobyt w DPS. 

14. Przeprowadzono 7 wywiadów alimentacyjnych osób zobowiązanych na rzecz osób ubiegających 

się o pomoc w innych ośrodkach. 

15. Wydano 6 wniosków o wgląd w sytuację rodziny do Sądu. 

16. Wydano 3 wnioski o opinię do szkół. 



17. Wydano  24 wnioski o udostępnienie danych osobowych do innych Instytucji. 

18. Z zakresu Karty Dużej Rodziny wydano 4 karty tradycyjne oraz 4 elektroniczne. W produkcji są  3 

karty. 

19. Przyjęto 43 wnioski i wydano 43 zaświadczeń o wysokości przeciętnego miesięcznego dochodu 

przypadającego na jednego członka gospodarstwa domowego osoby fizycznej, która zamierza złożyć 

wniosek o przyznanie dofinansowania z Narodowego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki 

Wodnej lub Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej. 

20. Z zakresu świadczeń rodzinnych przyjęto  36 wniosków o ustalenie prawa do świadczeń rodzinnych. 

21. Wydano  55 decyzji. 

22. Wystawiono  28 zaświadczeń. 

23. Wypłacono 617 zasiłków pielęgnacyjnych,  30 świadczeń rodzicielskich, 147 świadczeń 

pielęgnacyjnych, jednorazową zapomogę z tyt. urodzenia dziecka dla  10 osób,  specjalny zasiłek dla 

opiekuna  dla  17 osób. 

24. Fundusz alimentacyjny wypłacono dla  78 osób. 

25. Przyjęto 2 wnioski, wydano 1 decyzję. 

26. Wysłano   2 zawiadomienia do dłużników alimentacyjnych o przyznanych świadczeniach. 

27. Wysłano 2 wnioski do Komornika Sądowego w sprawie przyłączenia się do postępowania 

egzekucyjnego. 

28. Wysłano 4 wnioski o ściganie z art. 209 § 1 Kodeksu Karnego. 

29. Wysłano 14 wniosków do Komendy Powiatowej Policji o ściganie z art. 209 § 3 Kodeksu Karnego. 

30. Wysłano 2 wezwania o przeprowadzenie wywiadu alimentacyjnego. 

31. Wysłano 1 wezwanie dla dłużnika alimentacyjnego o zarejestrowanie się jaki bezrobotny. 

32. Wysłano 2 wnioski do komornika o ustalenie adresu zamieszkania. 

33. Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej w Gostyninie na bieżąco obejmuje pomocą i wsparciem osoby 

przebywające na terenie Gminy z Ukrainy. 

34. Realizacja zadań na rzecz pomocy obywatelom Ukrainy: 

-Złożono  1 wniosek na wypłatę świadczenia pieniężnego za zakwaterowanie i wyżywienie obywateli 

Ukrainy 

35. Przyjęto  1 440 wniosków na dodatek osłonowy.  Wypłacono 777 wniosków na dodatek osłonowy a 

480 wniosków czeka do wypłaty. Wydano 92 odmów na dodatek osłonowy. 

36. Złożono 11 wniosków o dodatek mieszkaniowy, wydano 11 decyzji. 

37. Pracownicy GOPS oraz członkowie zespołu interdyscyplinarnego, grup diagnostyczno-pomocowych  

uczestniczyli w szkoleniu „ Najnowsze zmiany w systemie przeciwdziałania przemocy”. 

38. Na bieżąco sporządza się  zapotrzebowania na środki finansowe,  jednorazowe sprawozdania i 

informacje. 

 

X. W zakresie Gminnej Biblioteki Publicznej w Gostyninie z siedzibą w Solcu  

1. Statystyka udostępnień księgozbioru. 

Odwiedziny w Bibliotece - 1184 użytkowników 

Wypożyczenia - 2043 woluminów 

Odwiedziny w czytelni - 29 czytelników 

Udostępnienia księgozbioru na miejscu - 71 woluminów 

Udzielone informacje biblioteczne – 31 

 

2. Działalność kulturalno-oświatowa 

Wiodącym wydarzenie we wszystkich placówkach  było   zorganizowanie Dnia Kobiet  

Biblioteka w Lucieniu zaprosiła na wieczorne spotkanie grupę zaprzyjaźnionych z biblioteką 

czytelniczek. Historia, teraźniejszość i tradycje dominowały na spotkaniu. 

Biblioteka w Sokołowie  prowadziła zajęcia z młodymi czytelnikami. W dzień 8 marca każdy czytelnik 

mógł wykonać kartkę z życzeniami, spędzając miłe chwile na warsztatach. Tuż przed świętami , 

biblioteka zamieniła się w biblioteczną łąkę, na której dzieci dekorowały świąteczne baranki zapoznając 

się jednocześnie z tradycjami i zwyczajami wielkanocnymi. 



Biblioteka w Sierakówku zorganizowała inauguracyjne spotkanie z seniorami, które było 

wprowadzeniem do zawiązania Dyskusyjnego Klubu Książki. Nowy lokal, dostępność jego dla 

czytelnika starszego czeka dla każdego, kto pragnie zatopić się w lekturze. 

Wszystkie placówki pamiętały o przypadającym Dniu Książki dla Dzieci  oraz Światowym Dniu  Książki 

i Praw Autorskich, tradycyjnie poświęcony jest promocji literatury i czytelnictwa, a także problematyki 

związanej z ochroną praw autorskich. Czytanie bajek, warsztaty przybliżyły dzieciom znaczenie tych 

dni. 

 

XI. Realizacja zadań Gminnego Zakładu Komunalnego z siedzibą w Solcu 

I. Dział instalacyjno-budowlany: 

1. Odławianie oraz zapewnienie opieki psom z terenu Gminy Gostynin, 

2. Utrzymanie czystości na przystankach oraz w pasach drogowych Gminy Gostynin, 

3. Utrzymanie, konserwacja drzew i zieleni przydrożnej na terenie gminy Gostynin, 

4. Równanie i wałowanie wraz z drobnymi naprawami w ramach bieżącego utrzymania dróg gminnych 

w m.: Kazimierzów, Helenów , Miałkówek,,  Osiny  .Jastrzębia. Marianów Sierakowski, Skrzany 

Feliksów, Anielin, Halinów, Sierakówek, Kleniew, Łokietnica , Mysłownia, Gaśno, Podgórze, Bolesławów 

Stefanów, Rogożewek, Emilianów, Antoninów, Ratajki, Polesie, Gulewo, Józefków, Baby Dolne, Rybne. 

5. Budowa odcinka sieci wodociągowej w miejscowości Marianów. 

6. Roboty wykończeniowe (ułożenie płytek, montaż stolarki) w świetlicy wiejskiej w Sierakowie. 

Częściowe wykonanie utwardzenia terenu przy świetlicy wiejskiej w bodach Kozickich . 

7. Budowa punktu selektywnej zbiórki odpadów komunalnych PSZOK – ciąg dalszy. 

8.Wykonanie instalacji elektrycznej do świetlicy wiejskiej Krzywie. 

 

II. Dział eksploatacyjny: 

1. Usuwanie awarii na sieciach i przyłączach wodociągowych, 

2. Usuwanie awarii na sieciach i przyłączach kanalizacji sanitarnej, 

3. Obsługa przydomowych oczyszczalni ścieków przy budynkach gminnych w m. Leśniewice, Skrzany, 

Rębów, Miałkówek,   

4. Oczyszczanie osadników i pompowni ścieków na sieciach kanalizacji sanitarnej, 

5. Płukanie odcinków sieci wodociągowych na terenie gminy Gostynin, 

6. Wymiana uszkodzonych hydrantów na sieciach wodociągowych na terenie gminy Gostynin, 

7. Prace naprawcze na stacjach uzdatniania wody. 

8. Wykaszanie terenów zielonych na stacjach uzdatniania wody i oczyszczalni ścieków. 

 

Dziękuję Państwu za uwagę to było obszerne sprawozdanie, ale od ostatniej sesji upłynęło sporo czasu, 

a też chciałem podsumować rok. Dziękuję bardzo. 

Przewodnicząca Rady Gminy Gostynin Renata Kędzierska: dziękuję Panie Wójcie, czy mają Państwo 

Radni jakieś pytania do przedstawionego sprawozdania? Brak 

 

Do punktu 3-go. 

Przewodnicząca Rady Gminy Gostynin Renata Kędzierska odczytała: Informacja Dyrektora Gminnej 

Biblioteki Publicznej w Gostyninie z/s w Solcu o realizacji zadań statutowych w minionym roku.  

Wczoraj pai Dyrektor na Komisji szczegółowo omawiała działalność to może bym prosiła żeby to tak w 

miarę krótko. 

Dyrektor GBP Grażyna Staniszewska: nie będę już mówiła od początku bo wiadomo że jest to GBP w 

Gostyninie z/s w Solcu, działamy mi się wydaję że dość dobrze, a Państwo oceniacie. Mamy filie też 

zapewne wiecie że jest to Sokołów, Sierakówek, Lucień i Emilianów. Zadania nasze są zawsze te same 

zgodnie ze statutem, wiadomo gromadzenie, opracowanie, przechowywanie, udostępnianie to są te 

podstawy, przede wszystkim działamy na rzecz wszystkich mieszkańców i chciałabym mieć ich 

wszystkich jako czytelników, nie udaje nam się do dnia dzisiejszego ale może kiedyś. Mamy takie 

podstawowe  działania  czyli poprzez nie działamy czyli Czytanie na polanie, Mała książka-Wielki 

człowiek, Książka na telefon, mamy tzw. akademikę dla wtajemniczonych, oczywiście tutaj nie będę 

mówić, jak ktoś ma ochotę ja wszystko na miejscu zrobię i pokażę, są to wszystkie wiadomości jakie 



okazują się w skrócie, w Polsce na wszystkich nośnikach jakie są. Jak pracujemy; pracujemy przez cały 

tydzień ponieważ mamy 3 etaty i 2 x półetaty, to pracujemy od 8:00 do 16:00 cały etat, natomiast Panie 

które są zatrudnione na pół etatu pracują w poniedziałki, środy i piątki w godz. od 9:00 do 16:00, 

pracujemy również  w soboty, mamy ich przepisane 26, etaty pracują 6 sobót w roku, natomiast Panie 

pracujące na pół etatu pracują 4 soboty. Myślę że na ten czas jest to wystarczające ilość ponieważ 

ludzie mają też coś do robienia  w sobotę więc jest to taki czas więc próbujemy, ale jeżeli zajdzie taka 

potrzeba  jesteśmy elastyczni i tak jak w przypadku Sierakówka tylko nadmienię króciutko ponieważ 

dostaliśmy osobne wejście z czego bardzo serdecznie dziękujemy wszystkim którzy nam pomagali, 

szczególnie Panom Wójtom to właśnie po to są takie oddzielne wejście żeby ten czytelnik nie przez 

szkoły, nie przez jakieś tam dróżki trafiał do nas bezpośrednio, dlatego będziemy cały czas się starać 

jeżeli będzie taka potrzeba  i czytelnicy będą nam mówić że tak to będziemy działać na ich rzecz. Nasz 

księgozbiór pokrótce; ogólnie w 2023r przybyło 1058 woluminów na kwotę 22.241,00zł, w tym ze 

środków własnych  było 393 woluminy, natomiast  z dotacji z Narodowego Rozwoju Czytelnictwa - 388 

woluminów, 277 woluminów nie zakupiono to są dary czytelników. Ogółem nasz księgozbiór liczy 32.216 

woluminów na sumę 353.726,34zł. Robimy również dla, żeby nie było niewiadomą  my robimy selekcję 

księgozbiorów, w tym roku w Sokołowie zlikwidowano 990 woluminów na sumę 307,38zł, w Lucieniu 

635 woluminów na sumę 543,00zł, wiadomo aktualizacja książki zniszczone trzeba wymieniać je na 

nowe a miejsca nie jest tak dużo na półkach. Udostępnianie; udostępniliśmy ogólnie 12.025 woluminów 

w ciągu całego roku, z tego literatury dla dorosłych - 6363, dla dzieci i młodzieży - 5117, popularno-

naukowej - 545. Mamy też w swoich bibliotekach, w swoich zbiorach audiobooki ale trudno nam 

stwierdzić, na razie nie cieszą się dużą popularnością, mamy też mini czytelnię, piękną czytelnię w 

Sierakówku w której udostępniane są książki na miejscu, przepraszam ale muszę się pochwalić tą 

perełką bo to tak z punktu widzenia bibliotekarskiego. Ogółem udostępniono 436 woluminów, mamy 

również w zasobach gry planszowe z czego dzieci się bardzo cieszą, udostępniono na miejscu - 326, 

udzielamy również na bieżąco informacji – 326 również. Zarejestrowano ogólnie odwiedzin w czytelni - 

200, ogółem odwiedzin w bibliotece 6894, ogółem zarejestrowano wszystkich czytelników 899, mamy 

maleńki spadek ale naprawdę maleńki, nawet nie jest to liczba 40 osób na wszystkie biblioteki. 

Wchodzimy też od 1 lipca w pełną automatykę bym powiedziała, rozpoczynamy MAK+ czyli wszyscy 

którzy będą przychodzili do biblioteki będą już obsłuchiwani elektronicznie. Udało nam się i nasze 

księgozbiory są prawie wprowadzone w 100%, nie całkowicie w 100%, ale najważniejsze są 

wprowadzone i nie będzie to koligowało z wypożyczaniem. Działalność nasza, może powiem jeszcze 

tak, działamy jak powiedziałam działalność kulturalna nasza to przede wszystkim; organizowanie dla 

czytelnika młodego czy starszego i tak odbyły się: konkursy czytelnicze które cieszą się bardzo dużą 

popularnością "Czytam bo lubię", "Jesienne drzewo czytelnicze", "Biblioteka miejscem zaczarowanym", 

jest to ogólno gminny poetycki konkurs już rozpoczynamy IV edycję, "Moja ulubiona książka-projekt 

okładki" i to nam dało 167 uczestników. Organizujemy również spotkania aktorskie m.in. z Panem Poetą 

tak był Pan nazywany który miał szoł dla dzieci, 2 były spotkania w Sierakówku i w Solcu - uczestniczyły 

104 osoby. Mieliśmy również spotkanie z aktorami Teatru Form Wielu czyli braćmi Łukaszem i 

Przemysławem Jarzyńskimi w Sokołowie, był to spektakl teatralny o Smoku wawelskim - uczestniczyły 

54 osoby czyli bez mała wszystkie dzieci. Gra terenowa odbyła się również w wykonaniu aktorów 

teatralnych Form Wielu w Solcu poprzez zainspirowaną grę terenową "Detektywi" - uczestniczyło 80 

osób, też była to impreza dla wszystkich dzieci dostępna i tak też się stało. Jak co roku organizujemy 

Narodowe czytanie, czytano fragment w tym roku "Nad Niemnem" Elizy Orzeszkowej, w wydarzeniu 

uczestniczyli przedstawiciele Urzędu Gminy, Radni Gminy, uczniowie a także zaprzyjaźnieni ludzie z 

biblioteką co nam dało uczestników 50 osób. Przeprowadzono 17 lekcji bibliotecznych  w których 

uczestniczyło 206 uczni, ogólnopolskie akcje czytelników cieszą się dużą popularnością i jest to 

"Czytanie na polanie", jest to nowe wydarzenie ale bardzo dużo przyjemne, uczestniczyło w nim 206 

osób, "Dzień głośnego czytania" - 130 osób, "Cała Polska czyta dzieciom" - 80 osób, "Dzień pluszowego 

misia" - 50 osób, "Walentynki" które wtopiły się w naszą działalność i oczywiście każde zajęcia kończą 

się niemalże warsztatami manualnymi, plastycznymi czyli cieszą się dużą popularnością. Ogółem we 

wszystkich bibliotekach odbyło się 106 imprez w których uczestniczyły 2002 osoby. Ponadto my jako 

bibliotekarze dzięki oczywiście działaniom Biblioteki Powiatowej uczestniczymy również  w szkoleniach, 



mieliśmy 3 takie szkolenia MAK+, archiwum biblioteczne i asertywność czy ma znaczenie w zawodzie 

bibliotekarza i jest to nam bardzo przydatne. Dziękuję bardzo, starałam się Was nie zanudzić Państwo. 

Przewodnicząca Rady Gminy Gostynin Renata Kędzierska: dziękuję. 

Przewodnicząca Rady Gminy Gostynin Renata Kędzierska: dziękuję Pani Dyrektor. 

 

Do punktu 4-go. 

Przewodnicząca Rady Gminy Gostynin Renata Kędzierska odczytała: Informacja Dyrektora 

Powiatowego Urzędu Pracy dotycząca rynku pracy w szczególności bezrobocia w Gminie Gostynin. 

Dyrektor PUP Elżbieta Tyszkiewicz: witam wszystkich Państwa serdecznie, też będę starała się bardzo 

szczegółowo omówić, więc liczba ogólnie osób bezrobotnych w Powiecie wynosiła 1789 osób na dzień 

ostatniego grudnia 2023 r, stan bezrobocia w Powiecie 11,8 %, utrzyjmuje się powiedzmy w granicach  

z roku na rok, raz spada raz jest wzwyżka. Odnośnie Gminy poziom bezrobocia z podziałem na Gminy 

wynosi; 598 osób ogółem z terenu Gminy Gostynin, w tym 345 kobiet, liczba bezrobotnych z terenu 

Gminy Gostynin na koniec grudnia tak jak już powiedziałam 598 osób to do ogółu jest to 33,4% co do 

osób zarejestrowanych. Tak żeby to nie przedłużać więc ja sobie będę wybierać; grupy wiekowe tak 

jakby można powiedzieć że jest to wszystko zróżnicowane, ale duży wpływ na takie zróżnicowanie tego 

zagrożenia bezrobocia tak jak wszyscy wiemy jest na pewno wiek, spośród osób bezrobotnych 

największą grupę wiekową tj. 25-44 lata, tak  było na dzień 31 grudzień, jest to co do ogółu 49,8% osób 

bezrobotnych wszystkich, więc jest to wiek taki gdzie osoby powinny pracować a niestety np. 18-24 było 

79 osób, ale już 25-34 134 osób, 35-44 lata 164 osoby, 55-59 jest np. 70 osób, także to jeszcze raz tyle 

tych osób jakby produkcyjnych znajduje się w naszych zasobach. Większość tych osób posiada 

wykształcenie gimnazjalne i poniżej zasadnicze zawodowe. Tak jak każdy wie że jako PUP mamy 

zadania w zakresie promocji zatrudnienia, łagodzenia skutków bezrobocia. Gmina korzystała z tych 

środków, przybliżę jakie to były prace i były to formy: prace interwencyjne, było zatrudnionych 15 osób, 

roboty publiczne 19 osób, z terenu gminy środki na rozpoczęcie działalności gospodarczej otrzymało 

13 osób, w ramach doposażenia, wyposażenia stanowiska pracy podjęło 13 osób, w ramach bonu na 

zasiedzenie przez podjęcie pracy 13 osób, szkoleniami zainteresowały z terenu gminy były 24 osoby, a 

stażami 129 osób, to tak pokrótce. Jeszcze powiem że łączna kwota jaką PUP posiadał w 2023 r,  było 

to 9.541.919,00zł, wszystkie te środki zostały wykorzystane w 99,75%. Na dzień dzisiejszy mogę 

powiedzieć że ogromne zainteresowanie jest stażami, aczkolwiek w tamtym roku może powiedzmy było 

350 miejsc, myślę że w tym roku do końca roku jeżeli byśmy posiadali środki byłoby jeszcze raz tyle 

albo ok 600 miejsc, że wśród pracodawców i to też z terenu Gminy jak i z terenu Miasta Sannik, 

Szczawin i tak ogólnie to wszystko, jeżeli ktoś ma jakieś pytania dotyczące tych zadań to proszę a 

odpowiem. Dziękuję. 

Przewodnicząca Rady Gminy Gostynin Renata Kędzierska: dziękuję Pani Dyrektor, czy ktoś z Państwa ma 

pytania do Pani Dyrektor? Brak. 

 

Do punktu 5-go. 

Przewodnicząca Rady Gminy Gostynin Renata Kędzierska odczytała: Ocena zasobów pomocy 

społecznej dla Gminy Gostynin za rok 2023. . Proszę też Panią Kierownik o streszczenie oceny. 

Z sali posiedzeń wyszli Radni: Mirosław Nowacki, Kamil Balcerzak, Elżbieta Tyszkiewicz) 

Kierownik GOPS Magdalena Dołęga: Pani Przewodnicząca, Wysoka Rado, Panie Wójcie, wczoraj na 

Komisji wydaję się że szczegółowo przedstawiłam dane i podałam rok 2023 z rokiem 2022 i powiem tak 

ogólnie że Ocena Zasobów jest sporządzona co roku, zawiera szczegółowe dane o sytuacji 

demograficznej, rynku pracy, infrastrukturze społecznej, korzystających z pomocy i wsparcia  takiej \jak 

pomocy społecznej, zasobach instytucjonalnych pomocy i wsparcia, kadrze pomocy społecznej, 

środkach finansowych na wydatki w pomocy społecznej i innych obszarach polityki społecznej w 

budżecie jednostki samorządu terytorialnego, aktywności projektowo-konkursowej jednostki 

organizacyjnej pomocy społecznej, współpracy z organizacjami pozarządowymi w obszarze pomocy i 

wsparcia Gminy Gostynin. Tak jak mówię, szczegółowo wczoraj przedstawiłam na Komisji, jak Państwo 

sobie życzą żebym jeszcze raz przedstawiła to szczegółowo. 

Przewodnicząca Rady Gminy Gostynin Renata Kędzierska: dziękuję Pani Kierownik, czy ktoś z Państwa ma 

pytania do Pani Kierownik? Brak. 



głosowanie: 

Radni Ocenę zasobów pomocy społecznej dla Gminy Gostynin za rok 2023 zaopiniowali 8 głosami za 

co stanowi załącznik do protokołu. 

 

Do punktu 6-go. 

Przewodnicząca Rady Gminy Gostynin Renata Kędzierska odczytała: Podjęcie uchwały zmieniającej 

uchwałę nr 588/LV/2023 Rady Gminy Gostynin z dnia 29 grudnia 2023 roku w  sprawie Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Gostynin. 

Wójt Gminy Gostynin Edmund Zieliński: Pani Przewodnicząca, Wysoka Rado; zanim przejdziemy do 

omawiania zaproponowanych zmian w WPF i Uchwale Budżetowej chciałbym wprowadzić 

autopoprawkę to tychże 2 uchwał, w związku z tym że wczoraj dokonaliśmy otwarcia ofert na limit 

postępowania przetargowego na zakup samochodu średniego bojowego ratowniczo-gaśniczego z 

pełnym wyposażeniem dla OSP Solec, by móc rozstrzygnąć ten przetarg musimy wprowadzić takie 

drobne zmiany, a mianowicie: w dziale 754 rozdz. 75412 - Ochotnicze Straże Pożarne dokonuje się 

zmian planu wydatków bieżących tj. zmniejszenie o kwotę 21.450,90zł, z zakupów materiałów i 

wyposażenia oraz zmniejszenia o kwotę 30.000,00zł, z dotacji celowej z budżetu na finansowanie lub 

dofinansowanie zadań zleconych do realizacji stowarzyszeniom przeznaczonej dla OSP Solec, na 

zwiększenia wkładu własnego w wys. 51.450,90zł, zadania inwestycyjnego pn. Zakup średniego 

samochodu ratowniczo-gaśniczego wraz z wyposażeniem dla OSP w Solcu, współfinansowanego ze 

środków Europejskiego Funduszu Rozwoju Regionalnego w ramach Priorytetu II "Fundusze 

Europejskie na zielony rozwój Mazowsza", działania 2.4 "Dostosowanie do zmian klimatu". Wartość 

zadania po zmianie wynosi 1.699.860,00zł., z czego ze środków unijnych mamy zagwarantowane 

1.400.000,00zł, i 150.000,00zł, od Marszałka Województwa Mazowieckiego czy Samorządu 

Województwa Mazowieckiego i ok. 150.000,00zł udział nasz własny, a wartość zakupu jeszcze raz 

powiem sięga 1.700,000,00zł, także proszę Państwa żebyście to przemyśleli dobrze i zagłosowali za tą 

zmianą żebyśmy mogli rozstrzygnąć przetarg. 

Przewodnicząca Rady Gminy Gostynin Renata Kędzierska: dziękuję, wczoraj podczas Komisji były 

omawiane zmiany do budżetu, one dot. tylko zmian funduszu sołeckiego więc myślę że, chyba że Państwo 

Radni mają jakieś pytania żeby nie przedłużać? 

Radna Ewa Michalska: trzeba przedstawić, nie było kworum. 

Przewodnicząca Rady Gminy Gostynin Renata Kędzierska: to proszę Pani Skarbnik. 

Skarbnik Gminy Patrycja Rosa: Pani Przewodnicząca, Wysoka Rado, zmiany które dokonaliśmy w 

Uchwale Budżetowej na rok 2024 dot. wydatków majątkowych. W zakresie Transportu i łączności - drogi 

publiczne gminne zmniejszamy wydatki majątkowe o kwotę 80.000,00zł,  na zadaniu dot. "Przebudowa 

drogi gminnej w m. Helenów" jest to zadanie ujęte w WPF Gminy Gostynin. Zwiększamy wydatki 

majątkowe o kwotę 122.216,77zł, poprzez wprowadzenie nowego zadania inwestycyjnego tj. 

"Modernizacja drogi wewnętrznej w m. Lucień", źródłami finansowania tego zadania będzie zmiana 

funduszu sołeckiego sołectwa Lucień, które to sołectwo zdecydowało o rezygnacji z zadania dot. 

termomodernizacji budynku OSP w Lucieniu, budynek w użyczeniu gminy w ramach funduszu 

sołeckiego sołectwa Lucień w wys. 42.216,77zł, i przeznaczyło je na zadanie związane z związane z 

modernizacją drogi wewnętrznej w m. Lucień i jeszcze 1 sołectwo dokonało zmiany również w funduszu 

sołeckiego tj. sołectwo Miałkówek-Budy Lucieńskie i tutaj nast. zmniejszenie wydatków majątkowych o 

kwotę 29.370,90zł, na zadaniu inwestycyjnym dot. zakupu nowego/używanego samochodu ratowniczo-

gaśniczego dla OSP w Miałkówku w ramach funduszu sołeckiego sołectwa Miałkówek-Budy Lucieńskie 

z przeznaczeniem na zakup inwestycyjny tj. Zakup sprzętu i wyposażenia ratowniczo-gaśniczego dla 

OSP w Miałkówku w ramach funduszu sołeckiego sołectwa Miałkówek-Budy Lucieńskie. Są to wszystkie 

zmiany które są dokonane zarówno w WPF Gminy Gostynin jak również w Uchwale Budżetowej na rok 

2024 + autopoprawka dot. zmian w zakresie OSP. Dziękuję. 

(Na sale posiedzeń wrócili Radni: Mirosław Nowacki, Kamil Balcerzak, Elżbieta Tyszkiewicz) 

Przewodnicząca Rady Gminy Gostynin Renata Kędzierska: dziękuję, czy ktoś z Państwa Radnych ma 

pytanie? Brak. 

Opinii komisji nie było z braku kworum. 

głosowanie: 



Uchwała nr 620/LVIII/2024 została przyjęta 11 głosami za co stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodnicząca Rady Gminy Gostynin Renata Kędzierska: Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę 

Budżetową Gminy Gostynin na rok 2024. 

 

Do punktu 7-go. 

Przewodnicząca Rady Gminy Gostynin Renata Kędzierska odczytała: Podjęcie uchwały zmieniającej 

Uchwałę Budżetową Gminy Gostynin na rok 2024. 

Tutaj Pani Skarbnik już omówiła, czy ktoś z Państwa Radnych ma jakieś pytanie?  

Opinii też nie było z braku kworum. 

głosowanie: 

Uchwała nr 621/LVIII/2024 została przyjęta 11 głosami za co stanowi załącznik do protokołu. 

 

Do punktu 8-go. 

Przewodnicząca Rady Gminy Gostynin Renata Kędzierska odczytała: Podjęcie uchwały w sprawie: 

zasięgnięcia od komendanta wojewódzkiego Policji informacji o kandydatach  na ławników. 

Sekretarz Gminy Marzena Bulińska: aby Komisja powołana przez Wysoką Radę mogła ocenić 

kandydata jednym z elementów procedury jest zaciągnięcie opinii od komendanta i stąd ta uchwała. 

Przewodnicząca Rady Gminy Gostynin Renata Kędzierska: dziękuję, czy ktoś z Państwa Radnych ma jakieś 

pytanie?  

Opinii też nie było komisji z braku kworum. 

głosowanie: 

Uchwała nr 622/LVIII/2024 została przyjęta 11 głosami za co stanowi załącznik do protokołu. 

 

Do punktu 9-go. 

Przewodnicząca Rady Gminy Gostynin Renata Kędzierska odczytała: Podjęcie uchwały w sprawie: 

przebiegu  drogi  gminnej publicznej nr  140215W  Polesie – Nagodów  na działkach   o nr ew. 124/7, 

93/2, 124/5, 94/2, 99/2,178/3, 120/2,  121/1, 103/2 w m. Budy Kozickie. 

Zastępca Wójta Paweł Goliszek: Rada Gminy jest kompetentna do ustalania przebiegu dróg publicznych 

gminnych. Gmina Gostynin realizuje drogę w Budach Kozickich w 2 odcinkach drogę publiczną, ta 

budowa polega też na rozbudowie i zmianie trasy, częściowej zmianie trasy tej drogi, w związku z 

powyższym działki które są na poszerzenie drogi i na zmianie trasy w tej chwili nie są w ewidencji dróg 

publicznych i jest wymagana taka uchwała żeby te działki też miały status drogi publicznej pasa 

drogowego. Tak jak Pan Wójt wspomniał na początku swojej kadencji, Pani Wójt nowa pojedzie do 

Warszawy i podpisze jedną z pierwszych pewnie umów na dofinansowanie, jest to kwota ok. 

500.000,00zł, na tę drogę. Pierwszy odcinek jest już wykonany, a drugi będzie wykonany w tym roku 

jeszcze. dziękuję 

Przewodnicząca Rady Gminy Gostynin Renata Kędzierska: dziękuję, czy ktoś z Państwa Radnych ma jakieś 

pytanie w tym punkcie?  

Opinii też nie było komisji z braku kworum. 

głosowanie: 

Uchwała nr 623/LVIII/2024 została przyjęta 11 głosami za co stanowi załącznik do protokołu. 

 

Do punktu 10-go. 

Przewodnicząca Rady Gminy Gostynin Renata Kędzierska odczytała: Podjęcie uchwały w sprawie: 

nabycia niezabudowanych nieruchomości stanowiących działki nr 1/10 o pow. 0,0023 ha, nr 1/12 o pow. 

0,0080 ha, nr 1/14 o pow. 0,0046 ha, nr 4/2 o pow. 0,0099 ha, nr 30/7 o pow. 0,0062 ha, nr 30/8 o pow. 

0,0052 ha, nr 30/9 o pow. 0,0614 ha, nr 31/4 o pow. 0,0138 ha, nr 54/1 o pow. 0,0046 ha, nr 57/3 o pow. 

0,0019 ha, nr 57/5 o pow. 0,0148 ha, nr 59/3 o pow. 0,0025 ha, nr 59/5 o pow. 0,0147 ha położone na 

terenie wsi Leśniewice gm. Gostynin z przeznaczeniem na realizację roszczenia z art. 231 Kodeksu 

Cywilnego. 

Przewodnicząca Rady Gminy Gostynin Renata Kędzierska: czy ktoś z państwa radnych chciałby tutaj zadać 

pytanie? 



Zastępca Wójta Paweł Goliszek: w związku z tym że pas drogowy tej drogi jest miejscami dosyć wąski 

zachodzi konieczność, potrzeba, a w zasadzie konieczność poszerzenia tego pasa drogowego o 

niewielkie odcinki. Wszystkie działki które Pani Przewodnicząca wymieniła ich powierzchnia wszystkich 

tych działek do nabycia przez Gminę jest ok 1500m2  i jest potrzebna uchwała Rady Gminy żeby Wójt 

mógł działki nabyć po prostu, żeby Gmina mogła te działki nabyć. Dziękuję. 

Przewodnicząca Rady Gminy Gostynin Renata Kędzierska: dziękuję. 

Opinii też nie było komisji z braku kworum. 

głosowanie: 

Uchwała nr 624/LVIII/2024 została przyjęta 11 głosami za co stanowi załącznik do protokołu. 

 

Do punktu 11-go. 

Przewodnicząca Rady Gminy Gostynin Renata Kędzierska odczytała: Podjęcie uchwały w sprawie: 

określenia sezonu kąpielowego i wykazu kąpielisk na terenie Gminy Gostynin na rok 2024. 

(Z sali posiedzeń wyszedł Radny Kamil Balcerzak) 

Zastępca Wójta Paweł Goliszek: projekt uchwały dotyczy właśnie określenia wykazu kąpielisk na terenie 

Gminy Gostynin i przeczytam uzasadnienie do projektu tej uchwały: Stosowanie do zapisu art. 37 ust. 

1 i 2 ustawy Prawo wodne, Rada Gminy określa w drodze uchwały będącej aktem prawa miejscowego, 

corocznie do dnia 20 maja sezon kąpielowy oraz wykaz kąpielisk na terenie gminy. Organizator 

kąpieliska Komenda Hufca ZHP Zduńska Wola wystąpił do Wójta Gminy Gostynin z wnioskiem 

o umieszczenie kąpieliska na jeziorze Lucieńskim w wykazie kąpielisk znajdujących się na terenie 

Gminy Gostynin w 2024 roku. Zgodnie z art. 37 ust. 10 ww. ustawy projekt uchwały został podany do 

publicznej wiadomości na okres 21 dni. Dodatkowo określono formę, miejsce i termin składania uwag 

oraz propozycji zmian do tego projektu. Na postawie art. 37 ust. 12 ww. ustawy projekt uchwały wraz z 

wnioskami organizatorów kąpielisk przekazany został do zaopiniowania Wodom Polskim, właścicielowi 

wód oraz właściwemu organowi Inspekcji Ochrony Środowiska i Państwowemu Powiatowemu 

Inspektorowi Sanitarnemu. Wszystkie wymagania właśnie przepisów zostały spełnione. Dziękuję.  

Przewodnicząca Rady Gminy Gostynin Renata Kędzierska: dziękuję, czy ktoś z Państwa Radnych ma jakieś 

pytanie w tym punkcie?  

Opinii też nie było komisji z braku kworum. 

głosowanie: 

Uchwała nr 625/LVIII/2024 została przyjęta 10 głosami za co stanowi załącznik do protokołu. 

 

Do punktu 12-go. 

Przewodnicząca Rady Gminy Gostynin Renata Kędzierska odczytała: Podjęcie uchwały w sprawie: 

przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na 

terenie Gminy Gostynin na rok 2024. 

(Na sale posiedzeń wrócił Radny Kamil Balcerzak) 

Wójt Gminy Gostynin Edmund Zieliński: corocznie program przyjmujemy, on jest praktycznie i nie różni 

się od poprzednich, tam są drobne zmiany kosmetyczne. Zgodnie z takim programem mamy 

zaplanowane i środki w budżecie na cel i podjęta działania mające na celu ochronę zwierząt 

bezdomnych  jest to odławianie i umieszczanie w schronisku  i oczywiście też wprowadzenie szerokiej 

kampanii na rzecz adopcji aby te koszty były niższe. Dziękuję. 

Przewodnicząca Rady Gminy Gostynin Renata Kędzierska: dziękuję, czy ktoś z Państwa Radnych ma jakieś 

pytanie w tym punkcie?  

Opinii też nie było komisji z braku kworum. 

głosowanie: 

Uchwała nr 626/LVIII/2024 została przyjęta 11 głosami za co stanowi załącznik do protokołu. 

 

Do punktu 13-go. 

Przewodnicząca Rady Gminy Gostynin Renata Kędzierska odczytała: Podjęcie uchwały w sprawie: 

określenia wzoru wniosku o przyznanie dodatku mieszkaniowego oraz wzoru deklaracji o dochodach. 



Kierownik GOPS Magdalena Dołęga: zgodnie z ustawą o dodatku mieszkaniowym Rada Gminy w 

drodze uchwały określa wzór wniosku i deklaracji o przyznanie dodatku mieszkaniowego oraz wzór 

deklaracji o dochodach gospodarstwa domowego. 

Przewodnicząca Rady Gminy Gostynin Renata Kędzierska: dziękuję, czy ktoś z Państwa Radnych ma jakieś 

pytanie w tym punkcie?  

opinia: 

Komisji Zdrowia, Pomocy Społecznej, Oświaty, Kultury i Spraw Mieszkaniowych projekt uchwały 

zaopiniowała pozytywnie. 

głosowanie: 

Uchwała nr 627/LVIII/2024 została przyjęta 11 głosami za co stanowi załącznik do protokołu. 

 

Do punktu 14-go. 

Przewodnicząca Rady Gminy Gostynin Renata Kędzierska odczytała: Informacja Przewodniczących 

komisji o realizacji wniosków komisji.                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                         

Komisji Budżetu i Finansów wniosków nie wypracowała, 

Komisji Rozwoju Gospodarczego, Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska wniosków nie 

wypracowała, 

Komisji Zdrowia, Pomocy Społecznej, Oświaty, Kultury i Spraw Mieszkaniowych wniosków nie 

wypracowała. 

 

Do punktu 15-go. 

Przewodnicząca Rady Gminy Gostynin Renata Kędzierska odczytała: Przyjęcie protokołu z poprzedniej 

sesji. 

Czy Państwo Radni mają jakieś uwagi, spostrzeżenia do przesłanego protokołu z poprzedniej sesji? Brak. 

Protokół z LVII został przyjęty 11 głosami za co stanowi załącznik do protokołu. 

 

Do punktu 16-go. 

Sprawy różne i wolne wnioski. 

Przewodnicząca Rady Gminy Gostynin Renata Kędzierska odczytała: Sprawy różne i wolne wnioski. 

Radna Ewa Michalska: mam pytanie w związku z tym że na poprzedniej sesji jeden z sołtysów z mojego 

okręgu zabrał głos i zostało wysłane pismo do niego i do wiadomości do mnie, jest to pismo które 

przedstawia Urząd Gminy odnośnie wykupu gruntów w m. Solec pod realizację drogi gminnej i ta 

informacja była złożona i Uchwała Rady 10 lipca 2020 r, mamy kwiecień 2024 r, więc tutaj Pan Sołtys 

dobrze się zapytał dlaczego do tej pory nie zostały te grunty wykupione, dzisiaj na sesji również była 

podejmowana uchwała w sprawie wykupu więc myślę że grunty które będą pod poszerzenia dróg innych 

będzie to trwało dosyć szybko. I następne pytanie; jeszcze chciałabym sprostować to bo uznano że Pan 

Sołtys z Bab Dolnych błędnie zadał pytał i błędnie w tym momencie jakieś swoje informacje przekazał 

na sesji. Mam pytanie również do Pana Wójta  jeśli chodzi o białe plamy dot. światłowodu, czy podjął 

Pan jakie kolwiek rozmowy dlatego że mieszkańcy którzy nie są objęci teraz w tym momencie 

światłowodem czekają i ich pytania są czy Pan wogóle rozmawiał na etapie założenia głównej nitki 

światłowodowej z projektantami, bardzo bym tutaj prosiła na sesji o odpowiednie dlatego że nie oczekuję 

tutaj pisma, również jeżeli chodzi o komunalizację dróg gminnych dot. Polskiego ładu i tutaj mam 

również pytanie czy zdąży Urząd Gminy zrobić taka komunalizację gdyż drogi które podałam do 

Polskiego ładu nie są jeszcze skomunalizowane, my mamy wykonanie Polskiego ładu do grudnia 2024r,  

więc nie ma w części komunalizacji dróg, część dróg które ja podałam z Polskiego ładu też muszą 

zostać skomunalizowane. Dziękuję. 

Wójt Gminy Gostynin Edmund Zieliński: w zakresie światłowodu to odpowiem że budowa światłowodu 

to nie jest zadanie własne Gminy, jest to Spółka inwestująca w to zadanie, wyłoniono oczywiście też 

przez Urząd Marszałkowski gdyż główną magistralę budował Urząd Marszałkowski chyba to w 2015 r, 

albo i wcześniej, dopiero poszukiwania wykonawcy który będzie dalej rozbudowywał dosyć długo trwały 

bo były odwołania w postepowaniach przetargowych, tych szczegółów nie znam bo tak jak 

powiedziałem to nie jest inwestycja gminna. W momencie gdy przedstawiciel Nexery, a w zasadzie 

Nexera projektantów, firmę projektową do tego zatrudniła to się pojawiła na terenie gminy ja miałem też 



taką wiedzę, że program Marszałka zakłada dotarcie do każdej nieruchomości, do każdego 

zabudowania na terenie Gminy Gostynin. Przedstawiciel projektanta który chodził i zbierał zgody od 

naszych mieszkańców często napotykał na duży opór, ja interweniowałem kilkanaście jak nie 

kilkadziesiąt razy gdy on do mnie przychodził że ma problem bo ktoś tam nie wyraża zgody i mówi nie 

bo nie i żadne argumenty nie trafiają. W wielu miejscach udało mi się oczywiście przekonać żeby taka 

zgoda była i tam powiedzmy już stały. Gdzie tych zgód nie było musieli oni szukać albo rozwiązania 

jakiegoś zastępczego albo po prostu powiedzieli nie da rady i są tam pominięte te miejscowości, część 

miejscowości. Ja z przedstawicielem Nexery bo inwestorem jest Nexera, a projektantem nie pamiętam 

w tej chwili nazwy firmy, z przedstawicielem Nexery to wysoko ze tak powiem z członkiem zarządu w 

zasadzie nawet odbyłem przynajmniej 3 spotkania jak nie 4 i dopiero na którymś tam spotkaniu też mi 

otworzył oczy że oni mają założony wynik 50%, więc dlatego wtedy gdy nie ma gdzieś tam zgody to po 

prostu odchodzili bo im nie zależało, oni te 50% osiągnęli i na dzień dzisiejszy mają, natomiast mam 

takie zapewnienia Nexery, że jest druga część i wiem że to już się rozpoczęła druga część budowy tego 

światłowodu, czyli zacznie się od projektowania i dopiero ewentualnie budowy, czyli po prostu trzeba 

trochę cierpliwie poczekać. Tak jak powiedziałem ja spotkałem się wielokrotnie i rozmawiałem 

wielokrotnie i telefonicznie natomiast  mocy sprawczej w tym zakresie nie mam tylko mogę apelować. 

Radny Marek Balcerzak: Szanowni Państwo jeśli mogę dodać to ja próbowałem dociec, jeżeli chodzi o 

tą mapę białych plam to za nią odpowiada Urząd Komunikacji Elektronicznej i ta mapa powstawała dość 

dawno, nie potrafiono mi logicznie wytłumaczyć dlaczego część adresów jest ujętych, część nie, 

natomiast taką informację otrzymałem że osoba zainteresowana ale tylko zainteresowana bo oni nie 

chcą żeby powiedzieć innym osobom jeżeli prześle zapytanie to otrzyma informację, nie wiem na ile 

ona będzie wiarygodna dlaczego nie została ta lokalizacja dokładnie ujęta. Dziękuję bardzo. 

Przewodnicząca Rady Gminy Gostynin Renata Kędzierska: dziękuję, czy ktoś z Państwa ma jakieś pytania? 

Brak. 

Przewodnicząca Rady Gminy Gostynin Renata Kędzierska: podziękowała Panu Wójtowi z okazji 

zakończenia sprawowania funkcji Wójta za okres 14 lat za dobrą współpracę w imieniu wszystkich Radnych 

Gminy Gostynin i wręczyła kwiaty. 

Sołtysi Gminy Gostynin podziękowali Panu Wójtowi za wieloletnią pracę na rzecz Gminy Gostynin w imieniu 

wszystkich Sołtysów i wręczyli kwiaty. 

Zastępca Wójta Paweł Goliszek podziękował Panu Wójtowi w imieniu wszystkich pracowników Urzędu 

Gminy, wszystkich jednostek organizacyjnych i wręczył kwiaty. 

Wójt Gminy Gostynin Edmund Zieliński: Pani Przewodnicząca, Wysoka Rado, Drodzy Sołtysi; dobiega 

końca moja przygoda z Samorządem Gminy Gostynin, a cała przygoda trwała ponad 25 lat, ja przygodę w 

Samorządzie Gminy rozpocząłem w listopadzie 1998r,  także tj. 25,5 roku w tym prawie 14 lat funkcji Wójta. 

Było mi niezwykle miło i przyjemnie służyć społeczeństwu i zaspakajać ich potrzeby. Ja wiem że nie wszystko 

udało się, oczekiwania zawsze są dużo większe ale im wyżej mierzysz tym więcej osiągniesz, jeżeli nisko 

mierzysz to mniej osiągniesz, dlatego zawsze byłem zwolennikiem że mierzmy bardzo wysoko a jeżeli nawet 

się nie uda to i tak jest sposób ponieważ i tak wiele się udało, zawsze plany bogacą. Przede wszystkim na 

początek chciałem podziękować całemu składowi Rady VIII kadencji, jest to dzisiaj dzień ostatni naszej 

kadencji więc chciałbym podziękować za waszą pracę, za wasze zaangażowanie, za wasze dyskusje 

merytoryczną, nie zawsze byliśmy w 100% zgodni, zawsze musieliśmy ewentualnie pracować, rozmawiać, 

przekonywać się ale zawsze do konsesusu jakiegoś dochodziliśmy. Budżet realizowaliśmy w wysokim 

procencie z dobrym wynikiem końcowym, także za tą zgodność podczas procedowania różnych uchwał  i 

omawiania uchwał, nie tylko uchwał ale i różnych pomysłów za to wam bardzo serdecznie dziękuję. Część 

z Państwa dalej będzie tą funkcję pełniła, część się rozstaje podobnie jak ja, wszystkim życzę powodzenia, 

życzę głębokiej satysfakcji z tych 5,5 roku bo to jest kadencja wyjątkowa bo on a trwa  praktycznie 5,5 roku, 

dwukrotnie była przedłużana, raz o rok i potem i potem jeszcze o 0,5 roku z różnych okoliczności, także 

mieliśmy długo tak powiem taki spokój kampanijno-wyborczy ale kiedyś musiał nastąpić. Ostatnia kampania 

przyniosła trochę zmian w składzie Rady przyniosły i zmiany na stanowisku Wójta. Pani Wójt życzę, 

oczywiście  będzie jeszcze okazja  ja jeszcze do 7 gdzie będę oficjalnie chciał przekazać obowiązki, jeszcze 

dalej sprawuje tą funkcję natomiast Radni już kończycie dzisiaj kadencję więc życzę Wam powodzenia, 

głębokiej satysfakcji z tego co zrobiliście dla swojego terenu, ja wiem że każdy zabiegał  głównie o swój 

teren, ja zawsze apelowałem z rozwagą, myśmy też o innych terenach, myśmy też o Gminie jako o całości, 



udawało się to wielokrotnie, przykładem jest kończąca się budowa siedziby, bez waszego wsparcia, bez 

waszej także ostatecznej woli dzisiaj byśmy dalej byli tutaj najemcami, jesteśmy jeszcze najemcami ale z 

końcem roku na pewno ta era się zakończy i nie będziemy płacić tak wysokich rachunków za czynsz. 

Początki czynszu, początki moje piastowania funkcji Wójta, ten czynsz wyglądał troszeczkę inaczej, 

aczkolwiek już wtedy mnie przerażał, dzisiaj to jest po prostu katastrofa, więc czas najwyższy iść na swoje, 

wierzę że do końca roku kalendarzowego nastąpi przeprowadzka i spotkamy się w tej nowej siedzibie, ja 

zapowiedziałem się że ja będę pierwszym petentem tego Urzędu w sali obrad do obsługi. Oczywiście to 

wszystko nie udałoby się bo te wasze, nasze wspólne decyzje tak to nazwijmy, nie udałoby się zrealizować  

gdyby nie moi współpracownicy, to co powiedział tutaj Zastępca to jeżeli byśmy tak liczyli bezpośrednio i 

pośrednio tj. prawie 400 osób mówiąc o szkołach, mówiąc o wszystkich jednostkach itd, które są zarządzane 

powiedzmy, ja zarządzam nimi pośrednio bo mam tam przedstawicieli, natomiast najważniejsi są moi 

współpracownicy tutaj w Urzędzie bo tu wspólnie najważniejsze decyzje te kluczowe podejmowaliśmy i to 

oni mnie wspierali:  mój Zastępca, Pani Skarbnik, Pani Sekretarz, wszyscy Kierownicy referatów i nikogo nie 

chcę pominąć, tak jak powiedziałem na spotkaniu z pracownikami w piątek że każdego udział się liczy nawet 

posprzątany korytarz, ta utrzymana toaleta to jest ważny aspekt Urzędu dzięki któremu ten Urząd funkcjonuje 

z takim a nie innym efektem.  

Ja w tym miejscu chciałbym podziękować przede wszystkim najpierw Radnym, Pani Przewodniczącej za 

spokojne, wzorowe prowadzenie obrad sesji, tak jak powiedziałem czasami różniliśmy się jakimiś tam w 

tematach, obszarach. Pani Przewodnicząca skutecznie też tak potrafiła wyhamować, wygasić, przekonać, 

jeżeli 1 spotkanie nie pomogło to się odbyło 2,3 i dochodziliśmy do jakiś rozwiązań, trochę ja ustępowałem, 

trochę Wy ustępowaliście, dzięki temu Gmina się rozwijała i wierzę że dalej będzie się rozwijać. Za 

zaangażowanie i godne pełnienie funkcji Przewodniczącej Rady Gminy Gostynin kadencji 2018-2024 z 

serdecznymi życzeniami pomyślności w życiu prywatnym i zawodowym. 

Pan Wójt Gminy Gostyni Edmund Zieliński wręczył kwiaty i podziękowania Pani Przewodniczącej Renacie 

Kędzierskiej. 

Pan Wójt Gminy Gostyni Edmund Zieliński wspólnie z Przewodniczącą Rady Gminy Gostynin Renatą 

Kędzierską złożyli podziękowania za współpracę i życzenia dla członków Rady Gminy Gostynin. 

Pan Wójt Gminy Gostyni Edmund Zieliński podziękował trójcy najbardziej mi podpowiadającej i wiodącej 

podczas wszystkich lat; z Panią Skarbnik 12 lat, z Panią Sekretarz 12 lat, z Panem Pawłem to były różne 

nasze okresy ale zawsze one były owocne, zawsze przynosiły efekty, dlatego chciałbym bardzo serdecznie 

podziękować. 

Nastąpiły podziękowania i życzenia dla Pani Skarbnik Patrycji Rosy, Panu Zastępcy Pawłowi Goliszkowi, 

Pani Sekretarz Marzenie Bulińskiej. 

Pan Wójt Gminy Gostyni Edmund Zieliński: Drodzy Sołtysi, bardzo się cieszę że tak licznie przybyliście na 

tą dzisiejszą uroczystość, nazwijmy to podsumowanie, ja nie mówię że odchodzę bo łzy nie lecą, nie leje 

tylko chciałem podsumować te prawie 14 lat zaangażowania na rzecz tegoż samorządu, bardzo serdecznie 

Wam dziękuję za zaangażowanie, bez Was też by się nie dało nic zrobić ponieważ pracownicy są do tych 

merytorycznych spraw, do tych finansowych, do różnych innych, do przygotowania projektów ale to Wy w 

terenie zbieracie te pierwsze dzięki za wszystkie niedogodności jakie przeciągnięcia, ja wiem że Wy 

dostajecie ten pierwszy łomot, tak to nazywam po chłopsku i skutecznie wyhamowujecie tą dyskusję i 

potraficie przekonać że ta taka rozłożona dyskusja  gdzieś się tam potem wycisza, każdy próbuje zrozumieć 

finanse i możliwości Gminy, techniczne możliwości, czasami to nie jest tak ze to się powie i jest to jutro 

wykonane, czasami 1 rzecz trzeba przygotować od strony dokumentacyjnej itd. i wtedy zdziwienie że to tak 

długo trwa, każda sprawa ma swój inny charakter, swój wymiar więc wymaga też innego czasu i realizacji 

więc dlatego jeżeli coś tam się nie udało, coś tam i jesteście zawiedzeni to was za to bardzo serdecznie 

przepraszam, ale to nie wynikało z jakieś tam woli czy nie woli tylko po prostu możliwości technicznej i 

finansowej. Zawsze powtarzałem na spotkaniach, zresztą ja w wielu zebraniach sołeckich, wiejskich 

uczestniczyłem i zawsze tłumaczyłem że budżet Gminy działa podobnie jak budżet domowy, on  tymi samymi 

prawami się rządzi, im więcej wpływów to wtedy można mieć więcej wydatków. Te wpływy są ograniczone i 

wydatki niestety są ograniczone, z nieba manna nie leci, tak jak to zawsze brutalna prawda mówi. Nie ma w 

tej chwili realnych wpływów że reprezentuje się wiele organizacji społecznych KGW, wszelkie inne 

stowarzyszenia, OSP, chociaż z OSP spotykam się w sobotę i też im podziękuję osobiście, wszystkim, 

wszystkim, całemu społeczeństwu które kibicowało naszej tutaj drużynie bardzo serdecznie dziękuję, a kto 



był przeciwny to przepraszam ale taka jest demokracja. Drodzy Państwo kończąc dzisiejszą bo Pani 

Przewodnicząca zamknie ja w tym miejscu chciałbym wszystkich Państwa jak tu siedzimy zaprosić na 

uroczysty obiad w restauracji "Bajka" żeby wszyscy się odliczyli. 

Radna Elżbieta Tyszkiewicz: ja w związku z tym że to jest  moja już ostatnia kadencja, jestem bardzo 

wzruszona, chcę podziękować Pani Sekretarz za takie wsparcie  w ciągu tych 14 lat, Panu Pawłowi i 

wszystkim Radnym, było lepiej, było gorzej ale wspólnie coś tam zawsze budowaliśmy, są Radni z którymi 

pracowałam od początku, Panu Markowi bardzo dziękuję za współpracę, z Panią Przewodniczącą co 

prawda te 5 lat, ale też bardzo tak jakby zdobyłam do niej zaufanie i tutaj też popieram Pana Wójta i cieszę 

się, że akurat taka sytuacja jest że ta Gmina zostaje w tych dobrych rękach, Panu Pawłowi już raz mówiłam 

że dziękuję ale jeszcze raz dziękuję i Sołtysom oczywiście, Pani Sołtys Bożence dziękuję serdecznie. 

Radny Marek Balcerzak: Szanowni Państwo z racji tej że jestem jednym z najdłużej tutaj Radnym, chciałbym 

również podziękować całemu tutaj gronu z Urzędu na czele z Panem Wójtem, podziękować Sołtysom bo 

bez Was Państwo my byśmy też prawdopodobnie nie istnieli albo nie mogli pracować bo ta współpraca 

bezpośrednio na co dzień właśnie z Państwem zaowocowała tym, że mogliśmy  tutaj wymagać od Urzędu 

ewentualnie różnych działań. Dziękuję również kolegom i koleżankom Radnym, nie ze wszystkimi się 

spotkamy, z częścią się jeszcze spotkamy w następnej kadencji, dziękuję za współpracę, wiele nas różniło 

ale podkreślić należy to że udawało się w wielu przypadkach dojść do jakiegoś porozumienia co dało 

pozytywne efekty, także serdecznie Państwu wszystkim dziękuję.  

Przewodnicząca Rady Gminy Gostynin Renata Kędzierska: ja z tego miejsca chciałabym bardzo serdecznie 

podziękować wszystkim tutaj obecnym, Państwu Radnym, kolegom, koleżankom Radnym za współpracę 

przez te 2,5 roku, pełnienia funkcji Przewodniczącej Rady Gminy Gostynin, bardzo serdecznie dziękuję 

Panom Wójtom, Pani Sekretarz, Pani Skarbnik, kierownikom, pracownikom Urzędu i również bardzo 

serdecznie dziękuję Sołtysom, tak jak tutaj już wielokrotnie dzisiaj padało jesteście naszym fundamentem, 

naszym wsparciem, także bardzo serdecznie wszystkim dziękuję za dobrą współpracę, za ten czas w imieniu 

własnym i również w imieniu wszystkich Radnych tej kadencji, wszystkiego dobrego. 

Radna Elżbieta Tyszkiewicz: ja bardzo przepraszam, ja jeszcze zapomniałam o Pani Bożence, pracowniku 

Biura Rady która naprawdę czuwała zawsze nad wszystkim, jak potrzeba to był telefon, jak nie to było 

pukanie, także bardzo, bardzo dziękuję za tą troskę. 

Przewodnicząca Rady Gminy Gostynin Renata Kędzierska: przekazała podziękowania pracownikowi Biura 

Rady za wsparcie, każde słowo, za pomoc. 

Przewodnicząca Rady Gminy Gostynin Renata Kędzierska: dziękuję wszystkim za przybycie, za udział w 

tych ostatnich obradach tej kadencji 

Pan Wójt Gminy Gostyni Edmund Zieliński: jeszcze chciałem dodać że I posiedzenie sesji nowo wybranych 

Radnych zwołuje ja, dlatego informuję Państwa że 7 maja  o godz. 10.00 w SP w Lucieniu będzie się                    

I posiedzenie nowo wybranych radnych.  
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